

Jendouba: Death of a 10-year-old student struck by lightning in Fernana [Tunisia]

23 Oct 2019 SOCIETE, Tunisia

<http://kapitalis.com/tunisie/2019/10/02/jendouba-deces-dune-eleve-de-10-ans-frappee-par-la-foudre-a-fernana/>

The girl was playing in front of the parental home when lightning hit her and she lost consciousness. Rescuers intervened, but she died before she went to the local hospital in Fernana. Note that strong stormy rains, accompanied by lightning strikes, are falling this evening north-west of Tunisia, including Jendouba.

Recall that on September 18, a 37-year-old man died in the same circumstances in Bir El-Hafey (Sidi Bouzid). A month earlier, a similar tragedy was recorded in Bouijrir, from the Ghezala delegation in Bizerte, killing 2 shepherds.

Jendouba : Deces d'une eleve de 10 ans frappe par la foudre a Fernana [Tunisia]

23 Oct 2019 SOCIETE, Tunisie

<http://kapitalis.com/tunisie/2019/10/02/jendouba-deces-dune-eleve-de-10-ans-frappee-par-la-foudre-a-fernana/>

La fillette jouait devant le domicile parental quand la foudre l'a touchée et elle a perdu conscience. Les secouristes sont intervenues, mais elle est rendue l'âme avant son arrivée en charge à l'hôpital local de Fernana. Notons que de fortes pluies orageuses, accompagnées de coups de foudre, s'abattent ce soir au nord-ouest de la Tunisie et notamment à Jendouba.

Rappelons que le 18 septembre dernier, un homme de 37 ans, est décédé dans les mêmes circonstances à Bir El-Hafey (Sidi Bouzid). Un mois avant, un drame similaire a été enregistré à Bouijrir, de la délégation de Ghezala à Bizerte, tuant 2 bergers.

From Rayangnewinde Donald Auguste Yanogo in Burkina Faso